## SIEMENS ELECTRICAL DRIVES Ltd. QUALITY CERTIFICATE

## 西门子电气传动有限公司质量证书

Hereby certifies that

Siemens Electrical Drives Ltd.

No.1, Haitaichuangxin 5 throad Tianjin Binhai Hi-Tech Industrial

Development Area 300384 Tianjin P.R.China

Has achieved the characteristics and the quality of original

Electrical Machines and Electrical Drives for Industrial, Traction and Wind Power

The audits were performed, following items have been certified:

- . The Quality standards are full in line with the general SIEMENS standards.
- . The products are manufactured under license from SIEMENS
  - with original key-components;
  - by using original fixing tools and test equipment;
  - with original manufacture and test procedures.
- The Quality Management System completely meets the requirements of ISO 9001:2008 and has been certified by TÜV SÜD Management Service GmbH.
- The Environment Management System completely meets the requirements of ISO 14001:2004 and has been certified by TÜV SÜD Management Service GmbH.
- The Occupational Health and safetu Management System completely meets the requirements of BS OHSAS 18001:2007 and has been certified by TÜV SÜD Management Service GmbH.

Mr. Michael Stengele, General Manager SEDL SEDL GM

Michael Stengele

兹证明

## 西门子电气传动有限公司

中国天津滨海高新技术产业开发区华苑产业园区海泰创新五路1号 300384 生产的下述产品其质量和性能特征与原装产品完全一致

## 应用于工业、牵引及风能领域的电机及电气驱动装置

通过审核,下列项目已经得到证实:

- 质量标准完全符合西门子总部的通用标准。
- 经西门子总部许可制造的变速传动产品
  - -关键元器件采用原装进口;
  - -使用了原装的工具和测试设备;
  - -采用了与原装产品相同的生产和测试程序。
- 其质量管理体系完全符合 ISO9001: 2008的要求,并且通过了TÜV SÜD 管理服务有限公司的认证。
- 其环境管理体系完全符合 ISO14001: 2004的要求,并且通过了TÜV SÜD 管理服务有限公司的认证。
- 其职业健康安全管理体系完全符合BS OHSAS 18001: 2007的要求, 并且通过了TÜV SÜD 管理服务有限公司的认证。

LTD.